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Návrh uznesenia 

 

 

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Bratislava -Petržalka  

 

berie   na vedomie  

 

Kontrolu plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka   

k 31.12.2020. 
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Kontrola plnenia uznesení miestneho zastupiteľstva k 31.12.2020 

 

Číslo uzn. Dátum 

prijatia 

Text Termín Kontrola 
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30.09.2019 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

19.12.2019 

Prevádzka Bučina Eko  

 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

vyjadruje znepokojenie 

nad činnosťou prevádzky Bučina Eko a  

 

žiada prednostu, 

aby inicioval zorganizovanie okrúhleho stola za účasti zástupcu petičiarov, predstaviteľa 

prevádzky, zástupcov MČ a členov komisie ŽP a VP do 31. októbra 2019.  

 

Plnenie: Uznesenie sa plní Stretnutie sa doposiaľ neuskutočnilo, nakoľko vo veci 

prebieha konanie na príslušnom úrade (náš miestny úrad nie je príslušný). V konaní 

vystupujeme, ako účastník a je vedené okresným úradom. Pracovníci miestneho úradu sa 

zúčastnia prejednania veci na okresnom úrade dňa 20.11., kedy aj budú disponovať 

informáciami, ktoré môžu byť relevantné pre zvolanie okrúhleho stola. Z uvedených 

dôvodov žiadame o predĺženie termínu na zvolanie predmetného okrúhleho stola až do 

konca roka 2019. 

 

 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka  

 

žiada starostu  

a) aby pri riešení záležitosti týkajúcej sa obťažovania obyvateľov Petržalky 

znečisťovaním ovzdušia drevným odpadom z prevádzky spoločnosti Bučina Eko, s.r.o., a 

to konkrétne zo zberného dvora Depo Bratislava, Pri Seči 1, 851 01 Bratislava, 

zabezpečil, že miestny úrad vo svojich výstupoch (napr. pripomienky k zápisnici zo 

stretnutia z 20.11.2019, stanovisko miestneho úradu v tejto veci a pod.) bude dôrazne 

požadovať vykonanie opatrení zo strany prevádzkovateľa ako pôvodcu znečistenia na 
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zamedzenie šírenia drevného odpadu vzduchom až do obydlí Petržalčanov, z ktorých sú 

niektoré vzdialené aj menej ako 500 metrov od uvedeného zberného dvora, a to najmä v 

podobe zvýšenia počtu strojov na kropenie tohto odpadu, zakrytím tohto odpadu 

plachtami a obmedzením drvenia na menší počet dní do mesiaca, ako je tomu teraz, a to 

aj vo vzťahu k ďalším spoločnostiam, ktoré vykonávajú drvenie v priestoroch zberného 

dvora. T: ihneď a priebežne  

b) aby preveril legálnosť takejto prevádzky vo vzťahu k platnému ÚP Zóny Celomestské 

Centrum Petržalka na hlavnom meste Bratislava. T: neodkladne 

 

Plnenie: Uznesenie čiastočne splnené.  

Mestská časť Petržalka čaká na stanovisko z Okresného úradu Bratislava, spis je 

dostupný pre poslancov k nahliadnutiu na príslušnom oddelení. 

 

Na zasadnutí miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka dňa 19. 12. 

2019 ste starostu žiadali o zabezpečenie aby miestny úrad vo svojich výstupoch dôrazne 

požadoval vykonanie opatrení zo strany prevádzkovateľa spoločnosti BUČINA EKO 

s.r.o., na zamedzenie šírenia drveného odpadu vzduchom, ktorého je uvedená spoločnosť 

pôvodcom.  

 

K Vášmu uzneseniu uvádzame nasledovné informácie:  

Mestská časť Bratislava-Petržalka listom zo dňa 16. 10. 2019 zaslala Okresnému úradu 

Bratislava, ako prejednávateľovi petície obyvateľky Petržalky stanovisko, v ktorom 

prevádzkovateľa zberného dvora BUČINA EKO s.r.o.  o dôsledné dodržiavanie opatrení 

na elimináciu prašných emisií vznikajúcich pri drvení dreveného odpadu. Požadované 

opatrenia spočívali najmä v:  

 

- Používaní kropiaceho zariadenia, tzv. vodnej hmly. Táto technológia zabezpečuje  

stáčanie prachu a znižovanie prachu pomocou turbíny, ktorá produkuje vodnú hmlu.  

Navlhčené častice prachu tak neunikajú do ovzdušia ale ostávajú na zemi,  čo znižuje 

negatívny vplyv na ľudské zdravie a  životné prostredie. Rozptylová vzdialenosť vodnej 

hmly je podľa typu zariadenia od 25 do 65 m. Používaním tejto technológie dochádza k 

minimalizácii úniku tuhých prašných častíc do ovzdušia, pri výkone drvenia na 

mobilnom drviacom zariadení.  
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- Zvýšená prašnosť vzniká aj pri prekladaní podrveného materiálu-drevenej štiepky  

do prepravných vozidiel, pri takejto činnosti mestská časť požadovala realizovať 

nakladanie a expedícii prostredníctvom uzavretého drapáku na prikládkovom rýpadle, 

kedy je produkcia prašných častíc výrazne obmedzená. Zo záverov kontroly, ktorú v 

areály zberného dvora realizovali pracovníci SIŽP neboli depónie drevenej štiepky 

určené ako zdroj prašných emisií, vzhľadom na veľkosť podrvených častí, ktoré sa 

nepovažujú za sypký materiál (8-10 cm kúsky dreva). Podľa uvedených skutočností 

nepovažujeme za potrebné realizovať prekrytie skládok drevenej štiepky plachtami, čo 

by vzhľadom na výšku a rozsah uloženého materiálu zrejme nebolo technologicky 

možné. Podrvením dreveného odpadu dochádza k eliminácii jeho objemu, je tak možné 

prepraviť jednorázovo viac materiálu čím sa znižuje podiel uhlíkovej stopy vytváranej 

používaním motorových dopravných prostriedkov.  

 

- Požiadavkou mestskej časti zároveň bolo, aby prevádzkovateľ zariadenia 

zverejňoval informácie o dátume a čase, kedy bude drvenie dreveného materiálu 

prebiehať na svojom webovom sídle, tak aby bola táto informácia prístupná aj 

obyvateľom, ktorí sú uvedenou činnosťou dotknutí. Nakoľko drvenie dreveného odpadu 

prebieha v intervale 4 dni v mesiaci po domu max. 6-7 hodín, obyvatelia si môžu v tomto 

čase zabezpečiť účinné opatrenia na ochranu zdravia, aj na úrovni svojich domácností. 

Používaním ochranných prostriedkov dýchacích orgánov, uzavretím obytných miestností 

prípadne použitím čističky vzduchu.  

 

V zmysle predložených opatrení Okresný úrad Bratislava vo svojom oznámení o 

výsledku prešetrenia petície, uvádza. Okresný úrad Bratislava, po nadobudnutí účinnosti 

novely zákona o odpadoch začne konanie vo veci zmeny rozhodnutia. Predmetom zmeny 

bude doplnenie podmienok prevádzkovania zariadenia na zber odpadu, týkajúci sa 

opatrení, ktoré príjme prevádzkovateľ a ktoré budú zamerané na zníženie prašnosti a 

iných negatívnych vplyvov prevádzky na životné prostredie a zdravie ľudí. Zmena 

uvedeného rozhodnutia bude so žiadosťou o vyjadrenie predložená aj Mestskej časti 

Bratislava-Petržalky, v tomto procese je možné opakovane trvať na plnení opatrení, ktoré 

predložila mestská časť. Zároveň bolo v deň prešetrenia petície dohodnuté, že v areáli 

zberného dvora bude konaná ohliadka v čase keď drvenie dreveného materiálu prebieha, 

na ktorej sa zúčastnia príslušné orgány štátnej správy za účelom zistenia účinnosti 

zavedených opatrení zo strany prevádzkovateľa.  V prílohe vyjadrenia predkladáme 
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oznámenie o výsledku prešetrenia petície sp. zn OÚ-BA-OSZP 3-2019/113163/GRE/V a 

tiež stanovisko mestskej časti k petícii zo dňa 16. 10. 2019 sp. zn. 

6938/2019/13/OŽP/35364. 

 

Aktuálne plnenie Uzneseni č.143 a 178: 

 

OŽP  má zato, že uznesenia boli splnené v rámci zákonných kompetencií. V zmysle 

novely zákona č. 79/2015 Z. z. o odpadoch v znení a doplnení neskorších predpisov bolo 

drvenie mobilnými zariadeniami opäť umožnené aj v priestoroch zberných dvorov a 

iných zariadeniach na nakladanie s odpadmi. Zhodnocovanie odpadov súvisí aj s ďalšou 

novelou zákona, podľa ktorej musí odpad prejsť mechanicko-biologickou úpravou. U 

spoločnosti Bučina EKO s.r.o. bolo vykonané šetrenie príslušnými úradmi a nenašli sa 

pochybenia.  

Bučina EKO, s.r.o. zaviedla opatrenia na zníženie prašnosti pri drvení dreva, ktoré boli 

predmetom petície. 

Podľa informácií si spoločnosť podala žiadosť o zmenu rozhodnutia a bol im vydaný 

súhlas na drevenie odpadu. Vydanie súhlasov a rozhodnutí v oblasti odpadového 

hospodárstva je však v kompetencii Okresného úradu Bratislava. 

 

Uznesenie č.178 bod b): aby preveril legálnosť takejto prevádzky vo vzťahu k platnému 

ÚP Zóny Celomestské Centrum Petržalka na hlavnom meste Bratislava 

Plnenie:  
Vyjadrenie referátu ÚRaGIS: 

Súlad s územným plánom zóny sa skúma najmä v územnom konaní pri umiestňovaní 

stavieb. Ak prevádzka mobilného zariadenia nie je podmienená vydaním rozhodnutia 

stavebného úradu, neskúma sa ani súlad s územnoplánovacou dokumentáciou. 

192 

 

 

05.05.2020 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava - Petržalka 

 

žiada starostu 

I. 
a) o dôkladné preverenie pripravenosti všetkých záchranných a dotknutých zložiek vrátane 

krízového štábu, dobrovoľného hasičského zboru obce, miest na evakuáciu bytových 

domov a pod. na podobné situácie  

- čiastočné plnenie, do krízového štábu boli prizvaní ďalší členovia SPP, hasiči  a pod. 

                                                                                                     

T: 

31.05.2020 

Po dohode 

s poslancami 

sa bude 

odpočtovať 

na 
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b) aby požiadal spoločnosť SPP Distribúcia, a.s. o dostupnú mapu ich sietí, pre mestskú 

časť Bratislava-Petržalka a mesto Bratislava  

– SPP distribúcia bola oslovená s požiadavkou o zadefinovanie dostupnej mapy sieti  

 
c) aby dbal veľkú pozornosť na akúkoľvek rozkopávku v blízkosti plynových zariadení, 

 

d) aby požiadal hasičov a mestskú políciu o pravidelné cvičenia v petržalskom teréne 

a kontroly prejazdnosti techniky k prípadným udalostiam, 

 
e) aby dal preveriť prístupnosť budov na území mestskej časti Bratislava-Petržalka 

hasičskou a záchrannou technikou zo zverených ciest mestskej časti Bratislava-Petržalka 

a informoval o výsledkoch miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka  

 

- momentálne nie je k dispozícii auto, ktoré je v oprave. Ak bude auto dostupne, tak bude 

vykonaná previerka dostupnosti komunikácii. 

                                                     

Plnenie: Čiastočne splnené 

Bola zaslaná žiadosť pre SPP v danej veci, priebežne sa kontroluje krízový štáb, 

dobrovoľný hasičský zbor obce. Zároveň sa priebežne overuje a mapuje prístupnosť 

budov na území mestskej časti Bratislava-Petržalka hasičskou a záchrannou technikou. 

 

 

septembrové 

zastupiteľstv

o  

237 23.06.2020 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka  

 

ž i a d a s t a r o s t u  

mestskej časti Bratislava-Petržalka, predkladať pravidelnú informáciu o napredovaní 

prác v súvislosti s rekonštrukciou ZŠ a MŠ na každé zastupiteľstvo. 

 

Plnenie:  

Bude predložený informačný materiál do miestneho zastupiteľstva dňa 09.02.2021.  

 

  

253 

 

 

23.06.2020 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka  

 

a) v y z ý v a hlavné mesto SR Bratislava, aby zabezpečilo bezodkladnú rekonštrukciu 
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 rekreačnej komunikácie Tematínska (smer Antolská - hrádza) a komunikácia 

Dolnozemská, medzi Gettingovou a Mamateyovou ulicou;  

b) v y z ý v a hlavné mesto SR Bratislava, aby zabezpečilo bezodkladnú realizáciu 

svetelnej križovatky Lenardova / Rusovská cesta;  

c) v y z ý v a hlavné mesto SR Bratislava, aby zabezpečilo bezodkladné riešenie 

križovatky Rusovská cesta / Viedenská cesta;  

 

d) ž i a d a  

starostu mestskej časti Bratislava – Petržalka, aby: - komunikoval túto výzvu hlavnému 

mestu SR Bratislava, - rokoval o riešení predmetnej rekonštrukcie s hlavným mestom SR 

Bratislava, - informoval Miestne zastupiteľstvo Bratislava – Petržalka o stanovisku 

hlavného mesta SR Bratislava k predmetnej veci a to na najbližšom riadnom zasadnutí 

Miestneho zastupiteľstva Bratislava – Petržalka (september 2020). 

 

Plnenie:  

Predmetnému projektu bolo vydané záporné stanovisko hl. mesta, pre zotrvávajúci 

nesúhlas sekcie dopravy k riešeniu križovatky Rusovská/Viedenská ako kruhovej 

križovatky. 

Následne prišlo k dohode, že bude z projektovej dokumentácie vyňatá časť 

Rusovská/Viedenská a budeme riešiť výhradne križovatku Rusovská/Lenárdova. V 

priebehu septembra a októbra prepracuje projektant dokumentáciu pre územné 

rozhodnutie a opätovne budeme žiadať o vydanie záväzného stanoviska. 

V našich požiadavkách na budúcoročný rozpočet pokračovanie projektovej prípravy a 

následnej výstavby križovatky Rusovská/Lenárdova figuruje. 

GIB zatiaľ nemá informáciu, aká je situácia s križovatkou Rusovská/Viedenská 

 

Aktuálne plnenie zo dňa 25.01.2021: 

Na základe predmetného uznesenia bol referátom technických činnosti (RTČ)  

spracovaný návrh listu pre starostu smerovaného p. primátorovi hl. m. SR Bratislavy, v 

ktorom bolo uvedené prijaté uznesenie s vysvetlením dôvodov tejto požiadavky 

poslancov pretavenej do prijatého uznesenia.  
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256 

 

 

  

23.06.2020 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

c) ž i a d a s t a r o s t u  

pripraviť plán obnovy bytového domu na ulici Medveďovej č. 21 do 9/2020. 

 

Plnenie: Spoločne s investičným referátom sme našli staré projekty obnovy bytového 

plášťa domu a stupačiek. Tieto projektové dokumentácie ideme revidovať, pôvodný 

autor projektov ich teda v sume (konečná ešte nie je, rátame, že by to mohlo byť cca 10 

000 eur) zauktalizuje. To sa deje už teraz. Následne budeme riešiť stavebné povolenia a 

inžiniering, máme na to zamestnanca, ktorý toto bude mať na starosti.  

Medzitým zisťujeme ako prípadne danú obnovu bytového domu financovať. 

Predpokladáme, že budeme potrebovať cca 3,5miliona eur.  Možno aj viac. Zvažujeme 

čerpanie financií zo ŠFRB (štátny fond rozvoja bývania), žiadosti s hotovou PD 

dotiahnutou so stavebným povolením sa posielajú v septembri, pre nás teda do úvahy 

prichádza dátum 9/2021 na žiadosť, do konca roka 2021 načerpanie, realizácia v 

priebehu 2022/23.  

 

Problém tejto stratégie je komplikované vlastníctvo budovy, nakoľko ju vlastní 

magistrát. My ju iba spravujeme. Ten v zmysle zákona o rozpočtu obcí nemôže žiadať o 

úver zo ŠFRB, takže budovu budeme musieť získať do vlastníctva pred podaním žiadosti 

na ŠFRB/alternatívne dohodnúť s magistrátom, aby bytový dom obnovili z vlastných 

financií. Čakajú nás teda pomerne komplikované rokovania s magistrátom v tejto veci s 

neistým výsledkom. Predaj budovy musí schváliť mestské zastupiteľstvo. Rokovania 

plánujeme otvoriť prelom september/oktober. 

Simultánne s týmto plánom budeme zháňať dalšie dofinancovanie prostredníctvom eu 

fondov či iných štátnych dotácií. Na to potrebujeme hotový projekt, na ktorom sa už 

začalo pracovať. 

 

Plnenie k 20.1.2021: 

Aktuálne je v tejto veci dohodnuté stretnutie na Magistráte hlavného mesta, ktoré by sa 

malo uskutočniť v priebehu budúceho týždňa.  
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326 

 

  

18.11.2020 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka žiada starostu 

 

a.) aby v rámci Zmien a doplnkov územného plánu 07 Bratislavy (ďalej len ZaD ÚP) 

žiadal zmenu funkčného využitia plochy parcely určenej na výstavbu bytového domu na 

pozemku v k.ú. Bratislava – Petržalka par. č. 677/4 na ul. A. Gwerkovej v Petržalke 

Ovsišti 

tak, že sa zmení funkčné využitie zo stabilizovaného obytného územia (kód 101) na 

stabilizované územie mestskej zelene a aby do času prijatia ZaD ÚP žiadal vyhlásiť na 

predmetnej parcele stavebnú uzáveru. 

 

b.) aby v rámci ZaD ÚP žiadal zmenu funkčného využitia parciel č. 2843/93, 2834, 2835, 

2836, 2837, 2838, 2839, 2840 určených pre občiansku vybavenosť celomestského a 

nadmestského významu (kód 201) na funkčné využitie určené pre šport, telovýchovu a 

voľný 

čas a stabilizované územie mestskej zelene. 

 

Plnenie:  

 

Uznesenie MZ č. 326/2020 zo dňa 18.11.2020 je splnené. Text odpočtu: 

„Mestská časť Bratislava-Petržalka zaslala k návrhu ZaD č. 07 ÚPN mesta vyjadrenie č. 

9126/2020/12-OURaD/40772 zo dňa 09.12.2020, v ktorom uviedla aj požiadavku MZ.“ 

 

 

Termín plnenia: 

bezodkladne 
 

 

 

 

 

 

 

Termín plnenia: 

bezodkladne 

 

334 

  

15.12.2020 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka  

 

s c h v a ľ u j e  

 

prenájom športovej haly súpisné číslo 998, postavenej na pozemku parcely registra „C“ 

KN parc. č. 3425 k.ú. Petržalka, formou obchodnej verejnej súťaže a podmienky 

obchodnej verejnej súťaže podľa § 9a ods. 1 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov o najvhodnejší návrh na uzavretie nájomnej zmluvy na 

prenájom športovej haly na Prokofievovej 2, ktoré tvoria prílohu tohto uznesenia ako 

jeho neoddeliteľná časť  
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a  ž i a d a  

 

prednostku zabezpečiť organizačne a administratívne postup potrebný pre zaistenie úloh. 

 

Plnenie: Na základe Uznesenia zastupiteľstva ako aj podkladov pracovnej skupiny boli 

spracované súťažné podmienky na vyhlásenie verejnej obchodnej súťaže na prenájom 

športovej haly na Prokofievovej 2. 

 

338 

 

 

15.12.2020 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava–Petržalka  

 

A – berie na vedomie materiál: Obnova a rekonštrukcia chodníkov a ukľudňovanie 

dopravy v MČ Bratislava-Petržalka spolu so zoznamom odporúčaných lokalít na 

riešenie.  

 

B – žiada starostu vyhradiť v rozpočte dostatočné finančné zdroje na realizáciu 

minimálne 4 lokalít formou komplexnej obnovy a minimálne 30 lokalít formou 

bezbariérových úprav chodníkov.  

 

C – žiada starostu o realizáciu obnovy podľa písmena B a priloženého zoznamu lokalít v 

súčinnosti s Komisiou dopravy, mobility a bezbariérovosti a Komisiou investičných 

činností a pri každej oprave chodníka, či cesty dbať na odstraňovanie bariér a 

dodržiavanie princípov ukľudňovania dopravy. 

 

Plnenie: 

Prijaté uznesenie predpokladá budovanie bezbariérových úprav chodníkov. Túto agendu 

je referát technických činností RTČ schopný zrealizovať pri realizácií chodníkov na 

základe zoznamu, ktorý prerokujú príslušné komisie (Komisia dopravy, mobility a 

bezbariérovosti a Komisia investičných činnosti) a na základe technických listov hl. 

mesta. Pri agende dodržiavanie princípov ukľudňovania dopravy bude potrebná 

spolupráca troch referátov a to referátu dopravy, referátu investičných činností a referátu 

technických činností. Vzhľadom na prijaté opatrenia proti šíreniu COVID-19 sa 

uznesenie zatiaľ nerealizovalo. 
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